
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

Mødedato: 30.08.2021 kl. 18.00 – 20.00 
Kultursalen 

Næste møde: 23.09.2021 kl. 18.00 – 20.00 
 

Deltagere: Alex Damgaard, Lea Geiger, Hans Frederiksen, Kristina Genz, Louise 
Hartung, Michael Bjørnskov, Rene Dupunt, Rikke Damm, Søren Lausdahl, Søren 
Sørensen, Uffe hvid, Vitus Damm, Marley Kjær Nielsen, Erik Søgaard, Kirsten 
Damgaard, Villiam Jørgensen 
 
Afbud: 
 

Dagsorden 
 

1. Elevråd 
2. Konstituering 
3. Budget 2022 
4. Deltagelse i forældremøder 
5. Skoleårets start 
6. Nyt fra SFO 
7. Orientering 
8. Evt. 

                                 

 Dagsorden  

   

18.00 – 
18.20 

Let anretning  

Ad 1. 
18.20 – 
18.30 

Elevråd Nyt fra elevrådet 
Vitus. 9a. Formand.  
Marley 7a. Næstformand. 
Valgt torsdag uge 34 
 



Ad 2. 
18.30 – 
18.45 

Konstituering Der skal hver år vælges formand og 
næstformand.  
Bjarke Stagstrup har bedt om at udtræde af 
bestyrelsen af arbejdsmæssige årsager. 
Erik orienterer om Bjarkes udtræden. 
Hans orienterer om rammen for formandskabet. 
Hans vil gerne tage tjansen som formand, indtil valget 
til næste år. Der er opbakning fra bestyrelsen til at 
Hans fortsætter som formand. 
Der gøres opmærksom på kønsfordelingen i 
formandskabet. 
Rikke Damm modtager valg som næstformand. 
Tillykke med valget. 
Derudover bliver det drøftet, hvordan man skal tolke 
rammen for valg i bestyrelsen. 4årig perioder. 
Erik foreslår at tage det op som punkt på et andet 
bestyrelsesmøde. 

Ad 3. 
18.45 – 
19.00 

Budget 2022 HKs budgetforslag 2022: Budgetmateriale til 
høring (herning.dk), Skoleområde: s. 153 ff 
Forslag til høringssvar ligeledes vedhæftet 
Budgettet lå klart allerede før sommerferien. Dette 
hænger sammen med at der er truffet beslutning om 
toårige budgetter. Besparelser er fjernet på 
børneområdet. 
Der er tilført midler pga. Corona, ordblinde indsats og 
øvrige statsmidler. 
To-medarbejderordninger er blevet fremhævet som 
noget positivt i høringssvaret. 
 
Der er afsat flere midler til rengøring. 
 
Input fra bestyrelsen. 
Det er rart med et positivt høringssvar.  
 
To-medarbejderordning kunne godt føres videre i hele 
skolen (store klasser) 8 årgang.  
Bestyrelsen ønsker at få indført i høringssvaret, at det 
også er en mulighed i de øvrige klasser efter behov. 
Erik tilretter høringssvaret. 
Der tilføjes også et ønske om permanent rengøring 2 
gange dagligt i indskolingsbygningen. 
 
 



Ad 4. 
19.00 – 
19.10 

Deltagelse i forældremøder Tilbagemelding og kommende møder 
Bestyrelsen koordinerer deltagelse i div. Møder 
15/9 Hans deltager i forældremøde i 2.årgang 
1/9 Rikke Damm deltager i spx. Forældremøde. 
 
 
Tilbagemelding fra én forældre. 
Hammerumbørn er tilbage og skal samles op, og 
Gjellerup børn er langt foran mht. karakterer. 
Er det billede der kan genkendes? 
Bestyrelsen og medarbejderrepræsentanter kan ikke 
genkende udsagnet. 
Elevrådet har ikke hørt noget, eller mærker forskel på 
det ”Gamle” Hammerum/Gjellerup. 
Erik har også svært ved at genkende udsagnet. 
Det konkluderes, at der kan opstå forskellige narrativer 
i lokalsamfundet, som ikke opleves tilsvarende på 
skolen. 
Hvis der kommer lignende, kunne det være interessant 
at blive lidt mere konkret. 
 



Ad 5. 
19.10 – 
19.25 

Skoleåret start Herunder nyansættelser, genopslag afd. 
leder, Corona mv. 
Erik orienterer om tur til Laugensenshave. Verdensmål 
fik et boost, fra ambassadørerne og lærere fra andre 
årgange. 
Kasper Stoltz. Faglokaler. Super gode 
tilbagemeldinger fra medarbejderne.  
Karen Marie Lillelund. Lagde salen ned. 
Dagen efter blev der arbejdet i årgangene. 
 
Åbne skolen uden ”restriktioner” 
Smitteopsporing er dog stadig en realitet. Dette kan 
være en udfordring. 
Vi er sluppet billigt ift. andre skoler i kommunen. 
Det ligger ikke i kortene at det forsvinder foreløbigt. 
 
Der er genopslag på afdelingslederstillingen. 
Det er slået op bredere end sidste gang. 
 
Vi er i gang med at bedrive skole, som den er tænkt. 
 
Der er afholdt operakoncert for 9.årgang og 
mellemtrinnet i kantinen. 
 
Klimaanlægget kører igen. Der er skiftet et 
indsugningsfilter. 
 
Der er ansat fem ekstra lærer.  
 
Jørgen Nielsen går på pension. Han kommer dog og 
hjælper til som timelærer i håndværk og design. 
 
Søren Helbo ændrer pr. 1. oktober status fra fastansat 
til timelærer. 
 
Sara fra mellemtrinnet fortsætter resten af skoleåret. 
 
Alex Damgaard foreslår statistik på medarbejder alder 
og anciennitet. 
 
 
 
 
 



Ad 6. 
19.25 – 
19.35 

Nyt fra SFO Villiam orienterer 
dd. 334 børn indskrevet. aug. 2020 318 børn. 
SFO1 aug. 2021. 229 børn. Aug. 2020 233 børn. 
SFO2 aug. 2021. 97 børn.  Aug. 2020 73 børn. Fremgang. 
Special aug. 2021. 8 børn. Aug. 2020 9 børn. 
 
Sund økonomi. 
Ny ansat 3 medhjælpere i sommerferien. 
Der ansættes yderligere 3 medhjælpere fra 1/9-2021 
Minna går på efterløn fra 1/10. 
 
God sommerferie. 
Trylle kunstner. Babooncity, Aqua i Silkeborg, Haunstrup 
dyrepark. 
Efterår. 
Laugensenshave fredag d.3/9-2021. Medarbejder udvikling 
Uge 39. Høstfest. Udvidet forældrekaffe.  
Uge 40. Besøg af Kalle fra Ramasjang. 
Vognparken udskiftes. (Mooncar) 
Vi køber en bus sammen med skolen. 
 
Besøg af arbejdstilsynet. Grøn smiley. 
 
Alt i alt går det godt. Medarbejderne knokler derudaf, med at 
leverer et godt fritidstilbud til børnene. 
 
Der kvitteres fra bestyrelsen. SFO er et godt produkt 
 
 
 

Ad 7. 
19.35 – 
19.45 

Orientering Orientering fra skole og bestyrelse 
- Herunder Laugesens Have 
- Verdensmålsudvalget har været i KBH, hvor 

Lindbjergskolen bliver fremhævet. 
- Samarbejde med lokalområdet. Alt i alt går det 

super.  
 

Ad 8. 
19.45 – 
20.00 

Evt. Der bliver spurgt til hvem der han ansvaret for 
vandtemperatur i bruserne efter idræt.  
Henvend. Peter Wissing.  

 
 
 
 
 
Hans Stampe Frederiksen  
Erik Søgaard 
  


